
Дачић: Република Србија никада није била јача у преговорима
петак, 28. август 2020.

Први потпредседник Владе Републике Србије и министар спољних послова Ивица Дачић
гостујући данас на HAPPY TV поручио је грађанима Републике Србије да буду
оптимистични у вези састанка који ће 2. семпембра бити одржан у Вашингтону  и
преговора Београда и Приштине, јер Република Србија никада није била јача у
преговорима.

Дачић је рекао да се не треба да плашити ако буде притиска у Вашингтону "јер ће
председник Републике Србије Александар Вучић урадити оно што је најбоље и у интересу
Србије".

Шеф српске диломатије је оценио да не треба да нас изненади, ако се поред економских
тема које су најављене, постави и питање статуса тзв. Kосова у Вашингтону, где се до
сада није причало о томе, јер се то питање сматрало решеним.

Дачић је рекао да је специјални изасланик америчког председника за дијалог Београда и
Приштине Ричард Гренел велики заљубљеник у економију који сматра да ће економија
решити сва остала питања.

У преговорима Београда и Приштине, по оцени Дачића, треба тражити креативна
решења која ће бити у интересу обе стране јер "тренутна ситуација на терену није
уставна, будући да Београд не држи целу своју територију под контролом, као и
Приштина".
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